
Ahoj děvčata, 

děkuji vám všem za to, jak jste zvládly výstavu. Musím říci, že jsem zažila předchozí 

výbor (pod mým vedením) a nynější a mám velkou radost, jak dobře ten současný 

funguje - bez intrik, pomluv, nějakého předjímání chování druhých a ve velmi hezkém 

duchu, kdy je vidět, že vám všem nejde o osobní cíle, ale o cotony jako plemeno. Mám z 

toho upřímnou radost a doufám, že se najde i do budoucna dostatek soudně smýšlejících 

členů, kteří nebudou naslouchat bludům a lžím, ale vyberou si pohodu, příjemnou 

atmosféru a poučí se z dob minulých.  

Je mi upřímně líto, že jsem v minulosti podlehla chiméře, že některá z vás chcete ublížit 

klubu, sledujete osobní zájmy a pomlouváte. Mohu upřímně potvrdit těm, co si nejsou 

jistí, že se to neděje. Současný výbor pracuje velmi obětavě, bez útoků, touze po osobní 

pomstě či moci.  

Je mi velmi líto, že není v mých silách vám více pomáhat. Cítím, že pro vás a pro členy 

klubu bude výhodnější, abych se své funkce vzdala a vy jste našly někoho, kdo vám 

může fakticky pomoci. Nezříkám se ale toho, že pokud to bude v mých časových 

možnostech, přijedu překládat a můžete se mnou počítat i v případě sponzoringu.  

Přeji vám, aby vás neodradily závist, svár a pomluvy. To, co děláte, děláte dobře a ve 

prospěch klubu.  

Veronika 

 


